
 

 

Verslag plenaire vergadering 

Adviesraad Sociaal Domein dinsdag 12 december  

19.15 – 21.00 uur gemeentehuis A2.01  

 

Aanwezig: Bert Beltman (voorzitter) 

Janneke Dam (secretaresse) 

Jânsje Koen 

  Aly van Houten 

  Simone Woudberg 

  Dick de Vries 

  Marieke Koopman 

  Grietje Feenstra 

  Cor Blok 

  Gert Veld 

  Aly van Houten 

  Annet ter Horst 

  Kimberly de Jonge 

  Leonie Smit 

René Spitzen 

  Jan Mandemaker  

  Pieter Hoekstra 

 

1. Opening en mededelingen 

• in maart/april uitwisseling opgavetafels met beleidsstukken: Bert vertelt over het 

overleg met wethouder Jongman. In april/mei ASD iets met beleidsmedewerkers 

(opgavetafels) over de planning beleidsstukken. Termijn voor het geven van een 

advies is 6 weken. Het komt nu wel voor dat heel snel een advies moet worden 

gegeven.  

• overleg RZA is niet doorgegaan (bijlage) 

 

2. Presentatie Samen voor Ryan door Willie v.d. Spek (beleidsmedewerker team 

Samenleving) (25 minuten) 

Petra Bleijenburg (projectleider Samen voor Ryan) en Willie v.d. Spek 

(beleidsmedewerker) zijn aanwezig voor een presentatie. De presentatie wordt bij het 

verslag gevoegd.  

 

3. Agenda (ter vaststelling) 

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

4. Verslag en actielijst van de vorige vergadering (ter vaststelling) (bijlagen) 

Met een kleine wijziging wordt het verslag vastgesteld.  

Actiepunt 105: er komt geen ongevraagd advies. De gesprekken met de wethouder en 

teamleider Samenleving zijn gevoerd. Deze actie kan eraf.  

Actiepunt 36 (vakanties doorgeven) kan van de actielijst af. Afwezigheid wel doorgeven.   

 

5. Onderlinge (mondelinge) informatie-uitwisseling (verslagen zijn bijgevoegd) (welke 

onderwerpen bespreken vanuit de clusters): 

• (werkgroep) Armoede: niet bij elkaar geweest. Het nieuwe cluster afwachten. En dan 

kijken of deze werkgroep nog moet blijven bestaan.  

• Cluster Jeugd (verslag); aandachtspunten regioplannen IJV (bijlage): hebben met de 

wethouder en Willie v.d. Spek gesproken. Was een fijn gesprek. Over hervormingsagenda 



gehad. Belangrijk zijn jongeren die niet zichtbaar zijn. Samen voor Ryan is ook besproken. 

De zichtbaarheid van Sociaal Werk de Kop is nog niet helemaal duidelijk. De Buze wordt 

een cultuurcentrum.  

Verschil beleid en praktische uitvoering bij Samen voor Ryan. Je kunt daar nu nog niet 

alles van verwachten i.vm. corona waardoor het 3 jaar heeft stilgelegen.  

Top 3 aanpak wachttijden jeugdzorg Cluster Jeugd:  

- It takes a village to raise a child (beide dia’s  

- Bewust in de zorg komen met het accent op dia 15 > belangrijkheid voorliggend veld 

- Breder behandelen met het accent op dia 20 > leefstijl en stapelen expertise omdat dit in 

Samen voor Ryan zit.  

Deze top 3 gaat naar Dieneke Diener. De 11 gemeenten geven 3 disciplines door. ASD is 

hiermee akkoord.  

•  Cluster Wmo (verslag):  

Aankomende donderdag weer een overleg met ook de beleidsmedewerker Wmo over 

aanbesteding huishoudelijke hulp en het GALA en IZA akkoord.  

• Cluster Participatie (verslag): 

Vanavond bijeengekomen met de beleidsmedewerker Participatie over een advies m.b.t. 

verordening Participatie. Dit geeft voordelen voor de inwoners. Er komt nog een 

adviesaanvraag vanuit deze beleidsmedewerker. In februari naar de gemeenteraad. Januari 

dit advies klaar. Positief verhaal. Dat wordt waarschijnlijk ook het advies vanuit de ASD.  

Conclusie: inhoudelijk lijkt het positief. Particpatie lijkt akkoord te gaan. Aanvraag komt 

bij dit cluster terecht. Als dit advies 9 januari op de agenda komt dan kan het hier worden 

goedgekeurd door alle leden Als het niet gereed is op 9 januari pakt de voorzitter dit op.  

• Stand van zaken invoering cluster Bestaanszekerheid, Armoede en Schulden: er wordt 

nog steeds gewacht op de data. Op 20 december een gesprek tussen voorzitter, teamleider 

Samenleving en secretaresse ASD over o.a. data.  

Het is niet geheel duidelijk wat wordt verwacht van dit groepje? De voorzitter geeft aan: 

een voorstel opstellen, het liefst in samenspraak met de gemeente. Als ASD besluiten over 

dit voorstel. Helder wat de voor- en nadelen zijn van dit cluster. Motivatie van dit extra 

cluster.  

Hoe maak je de koppeling met de beleidsmedewerker. Daar naar kijken. Kijken naar de 

leden van zo’n cluster. Kom je goed uit qua verdeling in de clusters. Als je dit doet, kun je 

dan naar meer leden? 

De clusters worden dan verkleind of zijn er dan dubbelingen. Willen leden dit? Op papier 

zetten en wil je daar zitting innemen. Als je dat wel wilt dan doorgeven aan Simone. Het 

drietal gaat hiermee bezig om te komen tot een voorstel. Wat, waarom en hoe. 

 

6. Zijn er nog signalen waar wij als ASD iets mee moeten buiten de clusters om 

Clusteroverstijgende zaken goed in de gaten houden!! 

Is het een idee Sociaal Werk de Kop (manager in Steenwijk Henk Diphoorn) hier een keer 

uit te nodigen?  

 

7. Evaluatie studiedag 21 november 2023 

Omdat de techniek niet meewerkt doet de voorzitter dit mondeling.  

- Teveel tijd voor het eten gebruikt 

- Als er 3 slogans waren, wat gaat de ASD hiermee doen? Het is vooral bedoeld om het 

gesprek op gang te brengen.  

- De verwachting was dat er meer over communicatie aan de orde zou komen (zoals 

bijv. PR materiaal)  

- Niets nieuws gehoord/geleerd 

- Zakelijkheid miste  

Overall redelijk tevreden over de studiedag.  

Er wordt gediscussieerd over wanneer communicatie op de agenda. 

Communicatie als thema op de agenda zetten en hiervoor een hele vergadering gebruiken. 

Dit in januari 2024 als enige punt op de agenda.   



 

8. Ingekomen en uitgaande stukken (ter informatie) 

Ingekomen stukken  

Bijeenkomst inwonerberaad terugkoppeling regio plannen 

Aanpak wachttijden jeugdzorg 

Agenda Wmo regionaal Bestuurlijk Overleg 

De Olifant en de Professional blog De Koepel 

Boek gezond zwanger worden 

De sociale basis is niet onuitputtelijk blog De Koepel 

Integrale aanpak thema’s mantelzorg 

Presentatie 27 november aanpak wachttijden IJsselland 

Presentie webinar Hervormingsagenda Jeugd 31 oktober 2023 

Digitaal samenleven 

Reactie op advies regionale visie maatschappelijke ondersteuning 

Training aan de slag als adviesraadlid De Koepel 

Uitleg gemeentelijke regelingen (oktober 2023) 

Uitnodiging webinar dementie en vroegsignalering 20 december online via Teams 

Verslag cliëntenplatform Jeugd 27 november 2023 

Visiebrief Participatiewet in balans 

Waar sociale toegankelijkheid begint blog De Koepel 

Workshop communicatie voor adviesraden De Koepel 20 januari 2024 

Uitgaande stukken 

 

 

9. Rondvraag/w.v.t.t.k. 

Dick vertelt iets over digitale inclusie.  

 

10. Evaluatie vergadering 

 

11. Sluiting 

 

 

 


